

# College and Career Readiness Anchor Standards for Speaking and Listening

## 择校与就业准备标准之口语及听力指南

### Comprehension and Collaboration

1. Prepare for and participate effectively in a range of conversations and collaborations with diverse partners, building on others' ideas and expressing their own clearly and persuasively.
2. Integrate and evaluate information presented in diverse media and formats, including visually, quantitatively, and orally.
3. Evaluate a speaker's point of view, reasoning, and use of evidence and rhetoric.

#### 理解能力与合作能力

1. 准备并且积极参与不同的对话交流并与不同的伙伴进行良好的合作。在听取他人观点的情况下，能清晰明确且具有说服力地表达自己的观点。
2. 整合及评估由不同媒体与形式呈现出的信息，包括视觉，定量以及口头传递的信息
3. 评论说话者的观点，推理以及论证证据及修辞

### Presentation of Knowledge and Ideas

#### 知识点与观点展示

4. Present information, findings, and supporting evidence such that listeners can follow the line of reasoning and the organization, development, and style are appropriate to task, purpose, and audience.
  5. Make strategic use of digital media and visual displays of data to express information and enhance understanding of presentations.
  6. Adapt speech to a variety of contexts and communicative tasks, demonstrating command of formal English when indicated or appropriate.
1. 展示信息、调查结果和论据，以便听众能够跟上说话者的论证思路。同时说话者的语言组织、发展和风格应与其任务、目的和听众相适应。
  2. 能够策略性地使用数字媒体及视觉化信息，以传递信息和增强对演示的理解。
  3. 使语言适应各种情境和交际任务，在特定或适当时间展示对正式英语的掌握程度。